

武汉联邦国际快递-武汉联邦国际快递电话-武汉FEDEX快递

产品名称	武汉联邦国际快递-武汉联邦国际快递电话-武汉FEDEX快递
公司名称	安徽瀚徽国际货运代理有限公司
价格	22.00/千克
规格参数	服务类型:国际快递门到门服务 服务区域:全境取件上门 服务时效:全球3-7天送达
公司地址	安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）
联系电话	18021337385 18055119447

产品详情

联邦快递是世界上大的快递运输公司之一，为220多个国家和地区提供快速可靠的递送服务。FedEx Express 使用全球空运和陆运网络，在确定的时间和日期之前加快时间敏感型货件的递送速度。

联邦快递公司（纽约证券交易所代码：FDX）的子公司、全球大的快递运输公司之一联邦快递（FedEx）已准备好支持马来西亚企业利用区域全面经济伙伴关系协定（RCEP）的潜在增长机会。RCEP是世界上大的自由贸易协定，涵盖12个国家。马来西亚于2022年<>月成为实施RCEP协议的第<>个签署国。

联邦快递在 15 年 2022 月 <> 日举行的 RCEP 会议上发表演讲。它强调了该贸易协定提供的关键机会，当地经济和企业可以利用。联邦快递在扩大贸易、帮助企业建立灵活的供应链以及向全球客户提供本地产品和服务方面发挥着关键作用。联邦快递分享了该公司如何利用这一经济协议支持当地公司实现业务全球化。

“联邦快递长期以来一直是全球自由贸易的倡导者。我们很高兴看到马来西亚成为RCEP的成员国，”马来西亚联邦快递董事总经理SC Chong说。“对于希望利用RCEP推动其未来增长的本地企业来说，找到一个可靠的物流合作伙伴至关重要，该合作伙伴可以提供正确的解决方案来满足自己和客户的多样化需求。由于亚太地区占全球航空货运市场30%的份额，联邦快递将继续监测包括马来西亚在内的地区的需求，优化我们的全球网络，并提供正确的解决方案，帮助中小企业开拓新市场，并从更大的进出口机会中受益。

联邦快递通过我们的解决方案组合为包括中小企业在内的企业提供支持。例如，客户通过使用在线自动化工具享受顺畅的清关流程，以确保他们的货物按时交付。为我们的客户提供一站式国际托运信息资源，帮助公司进入新市场可帮助公司自动化和简化清关流程。

会议由联邦快递与智库民主与经济事务研究所（IDEAS）合作举办。其他受邀作为主讲嘉宾的行业包括来自马来西亚国际贸易和工业部（MITI）、IDEAS、东南亚研究所（ISEAS）尤索夫·伊沙克研究所和德勤全球贸易咨询、气候变化与可持续发展的代表。

RCEP是世界上大的自由贸易协定，覆盖了全球近三分之一的国内生产总值（GDP）和近三分之一的世界人口。RCEP致力于通过加强经济联系为贸易和投资创造机会。

FedEx, a subsidiary of FedEx (New York Stock Exchange Code: FDX) and one of the world's largest express transportation companies, is ready to support Malaysian enterprises to take advantage of the potential growth opportunities of the Regional Comprehensive Economic Partnership Agreement (RCEP). RCEP is the largest free trade agreement in the world, covering 12 countries. Malaysia became the signatory of the RCEP agreement in 2022.

FedEx delivered a speech at the RCEP meeting held on February 10, 2015. It highlighted the key opportunities provided by the trade agreement, which can be utilized by local economies and enterprises. FedEx plays a key role in expanding trade, helping enterprises establish flexible supply chains and providing local products and services to global customers. FedEx shared how the company used this economic agreement to support local companies to achieve business globalization.

"FedEx has long been an advocate of global free trade. We are pleased to see Malaysia become a member of RCEP," said SC Chong, Managing Director of FedEx Malaysia. "For local enterprises that want to use RCEP to promote their future growth, it is essential to find a reliable logistics partner, who can provide the right solutions to meet their diversified needs and customers. Since the Asia-Pacific region accounts for 30% of the global air cargo market [1] FedEx will continue to monitor the needs of regions including Malaysia, optimize our global network, and provide correct solutions to help small and medium-sized enterprises develop new markets and benefit from greater import and export opportunities.

FedEx supports enterprises including small and medium-sized enterprises through our solution portfolio. For example, customers enjoy a smooth customs clearance process by using online automated tools to ensure that their goods are delivered on time. FedEx Global Trade Manager (GTM) provides our customers with one-stop international shipping information resources to help the company enter new markets. FedEx Electronic Trade Document (ETD) can help companies automate and simplify the customs clearance process.

The meeting was organized by FedEx in cooperation with IDEAS, a think-tank. Other industry leaders invited as keynote speakers included representatives from the Malaysian Ministry of International Trade and Industry (MITI), IDEAS, the Institute of Southeast Asian Studies (ISEAS) Yusuf Ishak Institute and Deloitte Global Trade Advisory,

Climate Change and Sustainable Development.

RCEP is the largest free trade agreement in the world, covering nearly one-third of the world's gross domestic product (GDP) and nearly one-third of the world's population. RCEP is committed to creating opportunities for trade and investment by strengthening economic ties.